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"Je moet toch vertrouwen hebben in een nieuw ras, hoewel de geschiedenis leert dat niet ieder 

nieuw ras zich geweldig profileert" 

  

Leon Coenders in Grubbenvorst wacht op enkele gunstige dagen om folie neer te leggen, in elk geval 

alvast op zi jn verwarmde asperges. “Hier en daar in de omgeving l igt de fol ie er a l , maar de grond is  nu 

veel te nat en met deze wind is  het natuur l i jk helemaal geen doen”, vertelde Coenders vorige week 

donderdag, de dag waarvoor het KNMI stormalarm had afgegeven. “Zo snel de grond het toelaat,  gaan we 

aan de slag. Op onze l ichte grond kun je heel snel a lweer aan het werk. Zelfs  in het natte jaar 2001 ging 

het goed. Sommige telers konden toen pas in mei opploegen! Ik wil  op 1 maart de verwarming toch wel 

aanzetten, dus dan moet de fol ie er l iggen. Rond half  december was de grond ook goed, maar toen vond 

ik het  nog erg vroeg.” In die per iode kneusde hi j wel het loof en ploegde de ruggen grof op.  

  

 

“Het loof lag toen al tamel ijk p lat.  Dus al les voor 100 procent kneuzen lukte niet.  Op z ich is dat geen 

groot probleem, maar hoe korter hoe beter. Ik had het ook al eerder kunnen bewerken, want het loof was 

helemaal afgestorven, maar toen waren we druk bezig onze kerstbomen te rooien.”  

Op één perceel reed Coenders 30 kuub champost per hectare uit . “Op de meeste percelen r ijden we één 

keer in de zoveel jaar sta lmest uit ,  maar op dit perceelwas de pH ongeveer 5,5. Daar kon dus zonder 

problemen nog best wat champost op.” 

  

 

In het voorjaar gaat Coenders weer 0,5 hectare asperge aanleggen. “Dat is  ter vervanging van een oud 

stuk. De grond is  t iptop in orde. Er is  gediepspit , bemest en er heeft een groenbemester op gestaan. Het 

is  nu nog een kwest ie van de grond een keer bewerken, geulen trekken en planten.” Het ras wordt 

Herkolim, vij f planten per meter. “Daarvan hebben we twee jaar geleden twee ri jt jes geplant in de 

verwarmde teelt .  Ik zeg niet dat het ras zich al  bewezen heeft,  want we hebben Her lokim vor ig jaar voor 

het eerst geoogst, maar je moet toch vertrouwen hebben in een nieuw ras. Hoewel,  de geschiedenis leert 

dat niet e lk nieuw ras zich geweldig prof i leert.  Ik vind ook dat je niet op één paard moet wedden, want 

de rest van onze asperges is  a l lemaal Backl im. Dat ras heeft zich natuur l i jk a l  wél bewezen.”  

  

 

Dat de nieuwe aanplant duurder is  door het duurdere plantmateriaal  en dat er meer planten op een 

strekkende meter staan dan de gebruikel ijke dr ie b i j Backl im, neemt hi j maar ‘op de koop toe’.  

  

 

De Verdiepingsdag Asperge op 26 oktober 2006 vond Coenders geslaagd. “Wat me wel opviel , was dat 

veel informatie op die dag door Duitse voorl ichters en onderzoekers werd gegeven. In Duitsland 

investeren ze nog in kennis. Bi j ons wordt het al leen maar afgebroken sinds de overheid z ich heeft 

teruggetrokken. Maar ja, dat houd je niet tegen. Natuur l i jk  is  het ook zo dat we over 22 duizend hectare 

praten als we het over Duitsland hebben en in Nederland gaat het om 2.200 hectare. Als ze per hectare 

hetzelfde betalen voor onderzoek, dan kunnen ze er in Duitsland natuurl i jk ook heel wat  meer voor doen.” 
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